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Zagreb, 2. veljače 2021. 
  

MINISTARSTVO ZNANOSTI I OBRAZOVANJA                                                                   
Prof.dr.sc. Radovan Fuchs 

 
Poštovani Ministre! 
 
Zahvaljujemo Vam na brzoj reakciji te dogovoru današnjeg sastanka s Vama i Vašim 
suradnicima. Kako bi sastanak bio što učinkovitiji, šaljemo Vam naša ključna pitanja i probleme. 
 
Smatramo elektroničku poruku koju su vezano uz odgovore na tužbe dobili i dobivaju zadnjih 
tjedan dana ravnatelji iz Samostalnog sektora za pravne poslove MZO-a potpuno 
neprimjerenom i neprihvatljivom.  
Upozoravamo na ovaj problem već godinu dana te dobivamo presude u korist zaposlenika te 
smatramo da postupanje u ovim postupcima  ne može biti prebačeno na  odlučivanje na razini 
škole/ ravnatelja.  
 
Također ističemo da su podatci koje smo slali u tablici prije nekoliko dana MZO-o o stanju tužbi i 
pripadajućim troškovima već sada zastarjeli jer se situacija svaki dan mijenja, jer dolaze nove 
presude, a i dižu se nove tužbe. 
 
Iznimno nam je važno da na današnjem sastanku dobijemo odgovor na sljedeća pitanja. 
 
1. Zašto se po 20 i više puta istoj školi šalje isti predložak odgovora na tužbu? Je li to 
potrebno, osobito kada se navodi da MZO ne može odgovarati na poruke ravnateljima?  
2. Zašto ne dobijemo podnesak kojim se kao tuženik očitujemo na podnesak kojim se 
tužitelj očitovao na naš odgovor na tužbu? Uz to na neke podneske smo iz MZO do sada dobili 
odgovor da se na njih ne očitujemo nego da samo evidentiramo, a na neke da se očitujemo. 
3. Kako smanjiti odvjetničke i sudske troškove? Je li se ti troškovi smanjuju ako se ne 
uključuje državno odvjetništvo? 
4. Je li moguća nagodba na razini države kojom bi se smanjili sudski i odvjetnički troškovi i 
planira li se nešto u tom smislu poduzeti?  
5. Je li osiguran (rezerviran) novac u proračunu za odvjetničke i sudske troškove te 
naknadu za zaposlenike koji dobiju presudu u svoju korist? 
6. Na koji način se planira zaštita škola kako ne bi slijedom ovrha ostali bez sredstava za 
funkcioniranje i bez namjenskih sredstava za europske projekte? 
 
S poštovanjem. 
 
Predsjednik HUROŠ-a:                                                    Predsjednica UHSR-a: 
 
Nikica Mihaljević, prof.                                                     Suzana Hitrec, prof. 



                                                                                              
 
 

 


